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Protokół nr XXXIII/2017 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się  dnia  

27 kwietnia 2017 roku w  godzinach 1300 – 1450 

 w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz 

2. Pan Jan Żerek - Sekretarz Gminy 

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy 

4. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

5. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji 

6. Pan Jarosław Jopek – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

7. Pani Janina Gostyńska  – Z-ca Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej  

8. Pani Renata Dąbrowicz – Kierownik Centrum Usług Wspólnych 

9. Pani Barbara Maciejczyk – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu 

10. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XXXIII sesji Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2017-2030. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego 

stanowiącego mienie komunalne. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości  

(pow. 0,0250 ha z dz. nr 337/16 w Spale). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli i niepublicznych szkół podstawowych prowadzonych na 

terenie Gminy Inowłódz oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania 

i wykorzystania.  

12. Przyjęcie „Sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Inowłódz 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 

2016”. 

13. Informacja nt. oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla Gminy Inowłódz.  

14. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXII sesji. 

15. Interpelacje i zapytania. 

16. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  
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17. Zamknięcie obrad XXXIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachuła otworzył obrady XXXIII sesji            

VII kadencji oraz powitał wszystkich obecnych na sali.  

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. 

 

Ad. 3 

Pan Wójt zgłosił autopoprawkę do przedłożonego porządku obrad polegającą na 

wprowadzeniu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Tomaszowskiego na realizację zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 4309E” oraz 

uchwały o przyjęciu do realizacji „Aktualizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Inowłódz na lata 2015-2020”. Wyjaśnił, iż w przypadku pierwszego projektu chodzi o drogę 

Królowa Wola – Rzeczyca. Dodał, iż poczynił ustalenia ze Starostą Powiatu 

Tomaszowskiego  na mocy których to przedsięwzięcie będzie realizowane. Określone 

zostały również koszty, które będą niższe niż wcześniej zakładano. Gmina Inowłódz będzie 

partycypowała w kosztach tej inwestycji, dlatego też została przedłożona uchwała w tej 

sprawie. Kwota dofinansowania wynosi 60 000 zł. W  przypadku drugiego projektu, 

konieczna jest aktualizacja zapisów, tak by Gmina mogła starać się o pozyskanie środków 

zewnętrznych. Oprócz tego są jeszcze zmiany w planach budżetu, w załączniku 

inwestycyjnym, przy czym nie zmienia się kwota dochodów ani wydatków, a dokonano 

jedynie przesunięć środków pomiędzy zadaniami. Pierwsza zmiana dotyczy przeznaczenia 

30 000 zł na modernizację drogi nr 116164E w Zakościelu, ponieważ po otwarciu ofert 

okazało się, że środki jakie były zapisane na to zadanie są niewystarczające. Kolejna, 

wynikła w związku ze zmianą formy finansowania straży pożarnych. Pojawiła się szansa na 

dokonywanie zakupów koniecznych dla funkcjonowania jednostek OSP z terenu gminy 

działających w Krajowym Systemie Ratowniczo-Gaśniczym. Mają to być środki 

z branżowego Ministerstwa i jest oczekiwanie by zagwarantować wkład własny. 

W przypadku OSP Inowłódz chodzi o zakup urządzenia hydraulicznego do ratownictwa 

drogowego, zaś w przypadku OSP w Królowej Woli będzie to remont wewnątrz strażnicy. 

Jednostki otrzymają po około 40 000 zł, pod warunkiem, że Gmina zapewni wkład 

w wysokości 10 000 zł. Stąd propozycja by wyasygnować po 10 000 zł dla tych jednostek 

z budżetu Gminy. Środki te zostały by przesunięte z zadania pn. „Budowa kanalizacji 

sanitarnej w miejscowości Zakościele”, ponieważ w roku bieżącym wydatki w takiej kwocie 

jak to zostało zaplanowane w pierwotnym planie najprawdopodobniej nie zostaną  

wykonane.       

Pan Przewodniczący zaproponował by uchwały zgłoszone przez Pana Wójta umieścić 

w punktach 9 i 10. Kolejne punkty zmieniły numerację. Pan Przewodniczący poddał 

obydwie propozycje pod głosowanie. Zmiany zostały jednogłośnie przyjęte, wobec czego 

porządek obrad przedstawiał się następująco: 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2017-2030. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Tomaszowskiego 

na realizację zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 4309E”. 

10. Podjęcie uchwały o przyjęciu do realizacji „Aktualizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 

dla Gminy Inowłódz na lata 205-2020”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego 

stanowiącego mienie komunalne. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości  

(pow. 0,0250 ha z dz. nr 337/16 w Spale). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli i niepublicznych szkół podstawowych prowadzonych na 

terenie Gminy Inowłódz oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania 

i wykorzystania.  

14. Przyjęcie „Sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Inowłódz 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za                   

rok 2016”. 

15. Informacja nt. oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla Gminy Inowłódz.  

16. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXII sesji. 

17. Interpelacje i zapytania. 

18. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

19. Zamknięcie obrad XXXIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 4  

Protokół z obrad XXXI sesji Rady Gminy Inowłódz został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja:  

 pismo z  Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, z dnia 5 kwietnia 2017 r.  

przypominające o terminie złożenia oświadczeń majątkowych za 2016 rok; 

 petycja w sprawie upraw GMO na terenach gminy; 

 pismo  Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, z dnia 19 kwietnia 2017 r. 

informujące o najważniejszych zmianach wynikających z przepisów ustawy  

o repatriacji oraz niektórych innych ustaw; 

 „Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Inowłódz z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2016”; 

 Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla Gminy Inowłódz; 

 apel przekazany przez Prezesa Zarządu Gmin Śląska Opolskiego w sprawie 

wyrażenia poparcia dla uchwał Rad Gmin Dobrzeń Wielki, Dąbrowa i Komprachcice  

dotyczących przywrócenia granic ww. gmin do stanu sprzed 1 stycznia 2017 r. 

 

Następnie Pan Przewodniczący kontynuował informację o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami, informując, iż 3 kwietnia br. brał udział w spotkaniu 
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z Wojciechem Osialem – Biskupem Pomocniczym Diecezji Łowickiej, które miało miejsce 

w Urzędzie Gminy w Inowłodzu. Ponadto 5 kwietnia brał udział w przedświątecznym 

spotkaniu Koła Emerytów i Rencistów w Królowej Woli.  W środy pełnił dyżury w Urzędzie 

Gminy Inowłódz w godz. 1530 - 1700. 

 

Ad. 6  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację wraz                   

z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Pan Wójt poinformował, że w dniach 24-25 kwietnia uczestniczył w kolejnym zjeździe 

Kongresu Gmin Wiejskich do którego należy Gmina Inowłódz. Dodał, że działalność tej 

instytucji mocno ożywiła się w związku z ostatnimi informacjami dotyczącymi dość istotnych 

zmian ustrojowych, jeżeli chodzi o funkcjonowanie samorządu. Na maj planowana jest 

wspólna akcja gmin związkowych, w której zawarte będzie stanowisko w sprawie 

ograniczenia kadencyjności wójtów, burmistrzów i prezydentów. Pan Wójt zapewnił, 

że poinformuje radnych o jej przebiegu. Na zakończenie swojej wypowiedzi, przekazał, 

iż oprócz powyższej kwestii poruszany był również problem oświatowy w związku ze zmianą 

ustawy oświatowej.   

 

Ad. 7  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2017 -2030. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że treść uchwały nie zmieniła się, natomiast korekta jaką radni 

otrzymali przed sesją dotyczy tylko strony wydatkowej zadań inwestycyjnych. Zmiany, które 

były omawiane na komisjach dotyczą zabezpieczenia wkładu własnego na zadanie 

z udziałem środków Wojewody. Gmina ma obowiązek zabezpieczyć 20% środków na 

stypendia. W związku z tym zwiększono dochody z podatku od nieruchomości o kwotę 2092 

zł. Wprowadzono zmianę, która jest wynikiem decyzji Wojewody – 730 zł na dodatki 

energetyczne oraz dokonano zwiększenia planu dochodów majątkowych. Wynika 

to z podpisanego aneksu o dofinansowanie z Wojewódzkim Funduszem Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi i dotyczy przyznania dofinansowania na 

przebudowę jazu w Spale na kwotę 163 063 zł. W związku ze zmianami dochodów, 

dokonuje się zmian po stronie wydatków. W pierwszej kolejności korekta zmniejszająca 

o 70 000 zł dotacje dla powiatu. Pani Skarbnik przypomniała, że w dniu sesji radni otrzymali 

drugą korektę tego samego zadania, czyli obydwie korekty dają razem minus 72 000 zł. 

Koszty pomocy finansowej na przebudowę drogi powiatowej z Królowej Woli do Rzeczycy 

wyniosą 60 000 zł. W ślad za tym będzie podjęta uchwała w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Tomaszowskiego. Kolejna zmiana, w dziale 750 administracja – 

dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 70 000 zł w związku z utworzeniem nowych 

miejsc pracy i wyposażeniem ich dla osób niepełnosprawnych. Środki te zostaną 

zrefundowane z Urzędu Pracy. Następna zmiana w dziale 852 dotyczy wprowadzenia 

środków, jakie Gmina otrzymała od Wojewody na wypłatę dodatków energetycznych. 

Kolejne zmiany w  dziale 900 dotyczą zwiększenia środków o kwotę 245 000 zł na 

przebudowę jazu. Środki, które zostały wprowadzone po stronie dochodów w związku ze 

zwiększonym dofinansowaniem z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Łodzi i środki na udział własny zostały pozyskane z środków na 

budowę kanalizacji w Zakościelu.  
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Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr XXXIII/196/2017 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr XXXIII/197/2017 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Tomaszowskiego na 

realizację zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 4309E”. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 

- wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała Nr XXXIII/198/2017 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały o przyjęciu do realizacji „Aktualizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Inowłódz na lata 2015-2020”. 

Radny Piotr Kamiński zapytał, czy wniosek jaki złożyła Gmina Inowłódz w sprawie 

dofinansowania do wymiany oświetlenia ulicznego został odrzucony? 

Pan Wójt odpowiedział, że w pierwszej turze wniosek został rozpatrzony negatywnie 

z powodu braków formalnych, ale w III kwartale bieżącego roku będzie kolejny nabór. Dodał, 

iż powyższa uchwała zawiera zapisy pozwalające na ponowne złożenie wniosku 

o dofinansowanie.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr XXXIII/199/2017 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego stanowiącego 

mienie komunalne. 

 

Pani Janina Gostyńska wytłumaczyła, że uchwała dotyczy wynajmu lokalu użytkowego 

w Spale. Jest to lokal w budynku przystanku PKS. Najemcą lokalu od 2004 r. jest                     

F.H.U „Marob” - Pan Robert Niewiadomski, który wystąpił z wnioskiem o wyrażenie zgody na 

dalszą dzierżawę.   

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr XXXIII/200/2017 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości  

(pow. 0,0250 ha z dz. nr 337/16 w Spale) 

Pani Janina Gostyńska wyjaśniła, że Pan Robert Niewiadomski prowadzący działalność 

w Spale, od 2010 r. jest dzierżawcą gruntu o powierzchni 250 m2, służącego jako dojazd do 

działki na której znajduje się „Zajazd Spalski”. Teren był przedmiotem dzierżawy                             

i Pan Niewiadomski ponownie wystąpił z wnioskiem o dzierżawę na okres 3 lat.   

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr XXXIII/201/2017 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli i niepublicznych szkół podstawowych prowadzonych na terenie Gminy Inowłódz 

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Pani Renata Dąbrowicz wyjaśniła, iż ustawa o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz 

niektórych innych ustaw wprowadziła zmiany w zakresie dotowania placówek 

niepublicznych, w związku z czym konieczne jest podjęcie nowej uchwały dostosowanej do 

aktualnych przepisów prawnych.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
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Uchwała Nr XXXIII/202/2017 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14 

Przyjęcie „Sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Inowłódz z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za  rok 2016”. 

Pan Kazimierz Grygiel wyjaśnił, iż obowiązkiem Pana Wójta jest złożenie powyższego 

sprawozdania w terminie do 31 maja każdego roku. W roku ubiegłym na działalność 

z zakresu pożytku publicznego Gmina Inowłódz przeznaczyła 5 000 zł. Zgodnie z ustawą 

o pożytku publicznym i o finansach został ogłoszony konkurs, na który wpłynęły 2 oferty. 

Jedna z nich nie spełniała wymogów formalnych i odpadła po wstępnej weryfikacji. 

Dofinansowanie otrzymał projekt ZHP Chorągwi Łódzkiej, Hufiec Inowłódz pn. „Jest takie 

miejsce, jest taki kraj”. Zadanie zostało zrealizowane i rozliczone w terminie. Dodał, iż oprócz 

powyższego sprawozdania radni otrzymali informację o innych wydatkach na pozostałe 

organizacje pożytku publicznego w 2016 r. Otrzymały one dofinansowanie m. in.  z Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz w przypadku OSP w ramach środków 

na zapewnienie gotowości bojowej. Łączna kwota dofinansowania jaką otrzymały 

organizacje pożytku publicznego z budżetu Gminy Inowłódz w 2016 roku wyniosła 57 119 zł. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższe sprawozdanie.  

 

Wobec braku uwag, Pan Przewodniczący zapytał: kto jest za przyjęciem „Sprawozdania 

z realizacji programu współpracy Gminy Inowłódz z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za  rok 2016”? 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych: 

- za przyjęciem sprawozdania głosowało 15 radnych; 

„Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Inowłódz z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za  rok 2016” stanowi załącznik 

nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 15 

Informacja nt. oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla Gminy Inowłódz.  

Pani Iwona Szczepańska poinformowała, że ocena ta jest sporządzana na podstawie art. 16 

ustawy o pomocy społecznej. W sumie obejmuje lata 2014-2017 i została przygotowana 

w oparciu o sytuację lokalną. Obejmuje takie informacje jak: infrastruktura prawna, nakład 

finansowy na pomoc społeczną a także dotyczy osób i rodzin korzystających z pomocy 

społecznej. Jest ona podstawą do planowania budżetu na kolejne lata.   

 

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. Stanowi ona załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXII sesji.  
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Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXII sesji stanowi załącznik nr 13 

do niniejszego protokołu.  

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję.  

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

Ad. 17 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 18  

Wolne wnioski i zapytania 

1. Radny Piotr Kamiński zapytał, jak będzie wyglądać projekt dzierżawy fragmentu 

OSIR w Inowłodzu (jakie będą warunki dzierżawy, pod jaką działalność, 

jak będzie rozwiązana kwestia dojścia do rzeki oraz dojazdu do dzierżawionego 

terenu). 

2. Radny Janusz Wilkowiecki wnioskował o uzupełnienie ubytków na drogach 

w Konewce oraz naprawę poboczy przy nich (zwłaszcza na wysokości sklepu 

w Konewce). 

3. Radny Roman Rodakowski wnioskował o: 

 uzupełnienie ubytków na drogach w Spale, 

 wyjaśnienie sprawy meldunku mieszkańców Spały z ul. Podleśnej 

(mieszkańcy mają meldunek na ul. Hubala a ulica oznaczona jest nazwą 

„Podleśna” – powoduje to utrudnienia w dotarciu do mieszkańców tych 

posesji, np. w przypadku pogotowia ratunkowego, które ostatnio nie mogło 

trafić do osoby potrzebującej pomocy). 

Pan Wójt w pierwszej kolejności odniósł się do wniosku z posiedzenia Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego dotyczącego dzierżawy fragmentu OSiR w Inowłodzu. 

Przypomniał, iż w 2016 roku zainteresowany dzierżawą części terenu przy parkingu na 

terenie OSiR w Inowłodzu był jeden z przedsiębiorców. Ogłoszono przetarg, zostało 

wpłacone wadium ale w ostateczności nie doszło do podpisania umowy, ponieważ oferent 

zrezygnował. W roku bieżącym pojawiła się nowa propozycja od innego przedsiębiorcy. 

Zgodnie z obowiązującymi przepisami został ogłoszony przetarg na okres dzierżawy do 3 lat. 

Zgłosiło się dwóch oferentów, wygrał zaś ten, który w zeszłym roku zrezygnował. Obecnie 

trwają przygotowania do podpisania umowy. Pan Wójt dodał, że odbył rozmowę 

z przedsiębiorcą, który będzie dzierżawił ten teren i  ustalił, iż ma to być miejsce gdzie będzie 

wypożyczalnia rowerów, sprzętu wodnego, w przyszłości być może gastronomia. Pan Wójt 

zapewnił, że ma na względzie kwestie związane z organizacją dojazdu. Dzierżawca do 

parkingu będzie mógł dojechać sprzętem, czy pojazdami cięższymi ale dalej przedmioty 

będzie musiał donieść. Gdyby w przyszłości powstał w tym miejscu punkt gastronomiczny, to 

Gmina zadba o to, by go zorganizować bez szkody dla dzieci, które korzystają z placu 

zabaw. Jeżeli chodzi o spływy kajakowe przewidziany jest jeden dojazd do rzeki, drugi 

ewentualnie w obrębie parkingu. Innych ustaleń nie było. Ponadto Pan Wójt poinformował, 

że Gmina w ramach partnerstwa z Powiatem Tomaszowskim, złoży wspólny wniosek 

dotyczący zarówno nowej organizacji OSiR w Inowłodzu, jak również przystani w Spale. 

W tej chwili Gmina dysponuje już dosyć szczegółowymi zapisami koncepcji, która zostanie 

przedstawiona na najbliższym posiedzeniu Komisji ds. estetyzacji Gminy Inowłódz                        

w dniu 4 maja br. o godz. 1500. Następnie będzie przedstawiona również Radzie Gminy. 

Oczywiście przedstawiciele Rady mają na bieżąco wgląd i możliwość konsultowania 



9 
 

i zgłaszania uwag w tym zakresie.  

Radny Roman Rodakowski powiedział, że jego wniosek został wyjaśniony zaraz po 

obradach Komisji.  

4. Radny Marek Leszczyński wnioskował, by Gmina spróbowała zainteresować 

jakąś organizacje pozarządową lub fundację żydowską, znajdującą się poza 

granicami kraju kwestią cmentarza żydowskiego w Inowłodzu. Dodał, 

że organizacje zagraniczne są w stanie w sposób nakazowy zmobilizować 

miejscową Gminę Żydowską w Łodzi do podjęcia tego tematu. Jest to tylko 

kwestia znalezienia tych organizacji i wystąpienia do  nich przez Gminę.  

5. Radny Zbigniew Niemiec wnioskował: 

 o ponowne przypomnienie Zakładowi Energetycznemu o sprawdzeniu 

mocy przesyłowej linii na Kolonii III w Brzustowie, ponieważ w ostatnim 

czasie była kolejna awaria (przez 2 dniu nie było 1 fazy zasilającej); 

 o przyjrzenie się nawierzchni drogi na I Kolonii w Brzustowie, ponieważ 

zaczęła pękać, robią się szczeliny a od jej budowy minęły zaledwie 

3 lata; 

 o wyrównanie uskoku w drodze powiatowej na mostku na Słomiance, 

ponieważ mimo prowadzonych robót naprawczych, nie zniwelowano 

go; 

 by przyjrzeć się skrzyżowaniu drogi powiatowej w Brzustowie 

(przy skręcie na cmentarz i Kolonię I), ponieważ były tam podejmowane 

próby wyrównania przepustów ale na chwilę obecną nic się nie 

zmieniło, wręcz jest jeszcze gorzej. Radna Mirosława Olas poparła ten 

wniosek, przypominając, że właściciel działki sąsiadującej występował 

na sesji  w grudniu o wykonanie naprawy tego przepustu.  

6. Radny Piotr Kamiński, zapytał, czy to prawda, że będzie zmieniona trasa ścieżki 

rowerowej? 

Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli chodzi o funkcjonowanie sieci energetycznej w Brzustowie, 

to trwają prace modernizacyjne dotyczące wymiany kabli i słupów. Dodał, że nie wiedział, 

iż w Brzustowie nie było prądu ani wody prawie przez dwa dni i zaapelował, by w przypadku 

zaistnienia takiej awarii od razu interweniować. Gmina musi zadbać o to, by pojawił się 

agregat na hydroforni w Brzustowie, ale nic nie stało na przeszkodzie aby wykorzystać jeden 

z tych, które są w innych hydroforniach i przynajmniej woda by była. W Brzustowie ta 

sytuacja z prądem na pewno  się uspokoi ale nie jest to kwestia najbliższych miesięcy. 

Sprawy proceduralne są już bardzo mocno zaawansowane i wykonawstwo też powinno się 

niedługo rozpocząć. Jeśli chodzi o drogę na I Kolonii, to najpierw zostaną sprawdzone 

warunki umowy z wykonawcą pod względem obowiązywania okresu gwarancyjnego. Jeżeli 

natomiast okres gwarancyjny minął, to drogę trzeba będzie naprawić we własnym zakresie, 

choć nie powinno to mieć miejsca po tak krótkim okresie użytkowania. Następnie Pan Wójt 

poinformował, że jeśli chodzi o remont mostka na Słomiance i przepusty w Brzustowie to jest 

po rozmowach z Panią Kierownik z Zarządu Dróg Powiatowych i w najbliższym czasie 

poinformuje kiedy rozpoczną się najpilniejsze remonty.  Odniósł się również do planowanych 

remontów dróg gminnych, które z powodu niekorzystnych warunków atmosferycznych 

rozpoczną się w nieco późniejszym czasie. W dalszej części swojej wypowiedzi Pan Wójt 

odniósł się do kwestii przebiegu trasy ścieżki rowerowej ze Spały do Inowłodza. Wyjaśnił, 

że póki co przedmiotem wniosku jest trasa, jaką wcześniej przedstawiał, jednakże zmienia 

się sytuacja, jeżeli chodzi o funkcjonowanie kopalni w Inowłodzu. W chwili obecnej prawami 

likwidacji tego przedsiębiorstwa zajmuje się syndyk a poprzednio był to komornik. Syndyk 
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podjął prowadzenie działalności. Bardzo istotną informacją, jest fakt, że w dniu dzisiejszym 

wpłynęła deklaracja podatkowa. Syndyk wydzierżawił kopalnię podmiotowi, który zamierza 

prowadzić działalność gospodarczą, na razie na podstawie umowy dzierżawy. Co do 

dalszych jej losów, to jeszcze za wcześnie by o tym mówić. Póki co jest zainteresowanie 

prowadzeniem kopalni. Dzierżawca kopalni zgłosił się z wnioskiem do Urzędu Gminy, aby 

rozważyć ewentualnie zmianę przebiegu ścieżki w obrębie bezpośredniego sąsiedztwa 

z kopalnią, ponieważ w przyszłości planuje on dalszy rozwój tego przedsiębiorstwa w tamtym 

kierunku, w którym zaprojektowany jest przebieg ścieżki. Dodał, że Gmina miała już 

uzgodnione prawo do dysponowania gruntem na cele budowlane i obecnie zastanawia się, 

co z tym wnioskiem zrobić.  

6. Radny Robert Pawłowski wnioskował: 

 o naprawę drogi za Domem Ludowym w Królowej Woli (w kierunku 

posesji Pana Wulsa); 

 by Gmina przypomniała Zarządowi Dróg Powiatowych o oczyszczeniu 

części poboczy przylegających do drogi powiatowej (zjeżdżając od 

Królowej Woli w kierunku Konewki, po prawej stronie pas kostki 

brukowej, który jest zanieczyszczony przez dziki) oraz przy drodze 

łączącej Konewkę ze Spałą (pas kostki służący jako ciąg rowerowy, 

który jest zanieczyszczony po prowadzeniu wycinki); 

 o naprawę i uzupełnienie nawierzchni z kostki brukowej na odcinku 

od skrzyżowania dróg do Spały i Konewki do dworca w Spale.  

7. Radna Monika Drużdż wnioskowała o nawiezienie kruszywa na drogę 

w Brzustowie (za torami kolejowymi). 

 

Następnie Pan Przewodniczący zaznaczył, że chciałby wrócić do pism, które przedstawił 

na początku sesji, tj. o wsparcie gmin, które zostały włączone do miasta Opola i kolejne 

w sprawie zapowiedzi wprowadzenia dwukadencyjności liczonej wstecz. Dodał, że na 

komisjach radni przedyskutowali te kwestie i zadecydowali, że rada wróci do nich po 

szkoleniu, które jest zaplanowane na 8 maja br. (jeśli się okaże, że istnieje odpowiednia 

podstawa prawna).  

 

W dalszej kolejności wywiązała się dyskusja na temat dalszego funkcjonowania kopalni 

w Inowłodzu, w której uczestniczyli: Pan Wójt, Pan Przewodniczący i radny Marek 

Leszczyński. 

 

Na koniec głos zabrał Pan Wójt. W pierwszej kolejności poinformował, że na dzień                          

28 kwietnia zaplanowane było podsumowanie akcji sprzątania terenu gminy, ale ze względu 

na niekorzystne warunki pogodowe trzeba będzie je przełożyć, najprawdopodobniej na 

początek maja. Następnie zaapelował do zebranych o uczestnictwo w szkoleniu, które 

poprowadzą Prezes Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi i przedstawiciele Wydziału 

Nadzoru i Kontroli Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi. Odbędzie się ono 8 maja br. 

na zamku w Inowłodzu. Kontynuując swoją wypowiedź poinformował o powstaniu 

Młodzieżowej Rady Gminy Inowłódz. Podkreślił, że młodzież ma bardzo dojrzałe pomysły 

i jeżeli tylko wykaże dalsze zaangażowanie w ten projekt, to będzie można go prawnie 

sformalizować (podjąć uchwały o powstaniu tego ciała doradczego, nadaniu statutu). 

Kończąc swoją wypowiedź Pan Wójt zaapelował o aktywny udział w obchodach kolejnej 

rocznicy uchwalenia Konstytucji 3- go Maja, które odbędą się w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący zapytał, kiedy będzie przeprowadzona akcja podsumowująca 
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sprzątanie gminy? 

Pan Wójt odpowiedział, że jak tylko poprawią się warunki atmosferyczne (wstępnie 

wyznaczył datę 5 maja br.)  

 

Ad. 19 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXXIII sesji VII kadencji Rady Gminy Inowłódz   

o godzinie 1450.        

 

 

          Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

               Wacław Chachuła 
Protokołowała: 

Małgorzata Mierzwa 


